
 

 
AGENDA samt anteckningar från  FÖRÄLDRAMÖTE F14 

1. Rödspättecup 
- Vilka åker?  
-Resa 
-Kostnad 
-Giltig ID-handling 
En bindande anmälan går ut till alla spelare. Om vi inte får ihop tillräckligt 
med spelare kan vi eventuellt låna in några extra från annan förening. I 
nuläget känns det som de flesta kommer att åka med. Vår plan är att även 
till denna Cup åka med Minibussarna, lite logistik kring allt bagage men vi 
hoppas att vi får till detta om föräldrar kan ta med en del bagage i bilarna. 
Viktigt att vi får till bokningen av färjebiljetter inom kort så alla kan boka in 
resan. 
Viktigt att alla skaffar en giltig legitimation! 
 

2. USM-steg 3 
- Vilka åker? 
- Upplägg 
- Kostnad 
Vi åker med samma uppsättning och med minibussarna som till Deje.  
Med från -10 gänget följer Meja, Maja samt Villemo. Till Steg 4 kommer Elin 
och Greta följa med. Vi kommer skicka ut mer information kring samlingstid 
och andra delar början v.5. Kostnad för Steg 3 är 600kr som skall betalas in 
till lagkassan. 
 

3. Kommande Säsong 
- Tankar inför kommande säsong där vi slås ihop med 08-tjejerna till A-flick. 
Vår målsättning är att efter USM steg 3 börja träna gemensamt med klister 
en dag per vecka. Detta blir sannolikt måndagar men vi återkommer kring 
mer detaljer. Vi kommer sedan öka antalet gemensamma träningar 



succesivt resterande del av säsongen för att få ihop gänget och hitta på lite 
olika aktiviteter samt förhoppningsvis även spela lite tillsammans före 
sommaren. Beroende på antalet spelare etc. så är vår målsättning att ha 
två lag i serien till nästa säsong, varav en i Göteborgsserien.  
Resterande del av säsongen tränar Henrik A-flickorna på måndagar med 
Petra Skogsberg. 
 

4. Övrigt: 
Spelarsamtal 
Spelarsamtal genomförs och kommer vara klara under v.5 för en intern 
genomgång av oss tränare. Vår målsättning är att plocka ut några delar per 
spelare som blir till den individuella utvecklingen. Kan vi lyckas få alla att 
utvecklas några små steg så får vi stora skillnader på laget som helhet. Vår 
målsättning är att stötta och hjälpa alla spelare att utvecklas inom vår 
förening. 
Lagkassan 
Roger gjorde en kort dragning kring lagkassan men det är lite svårt att få en 
bra översyn tills alla har gjort sina inbetalningar och alla transaktioner är 
nollade mot föreningen på försäljningsartiklar. Vi önskar att Henrik skickar 
ut en sammanställning på vad som ligger obetalt så detta kan regleras. 
Försäljning/Lagarbete 
Diskuterades och beslutades att avvakta tills vi ser hur kassan ser ut efter 
samtliga transaktioner. 
Matchändringar 
Det blir lite olika matchändringar och gällande tider kommer justeras i vår 
kalender när dessa blir bekräftade av förbundet. Vi ber Kjell-Ove att ha koll 
på sekretariatet så att det inte missas på kommande ändringar. 
Spelarutbildningar 
Vi uppmuntrar att tjejerna anmäler sig till de spelarutbildningar som 
Handbollsförbundet Väst erbjuder. I nuläget ligger anmälan till Tema 5 
öppen men stänger söndagen den 18/2. Steg 6 är planerat till den 6/4. 


